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ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს
ფრაქცია „ქართული ოცნება–მწვანეების“

სხდომის ოქმი №5
ქ.ლანჩხუთი                                                                                                           26.09.2019 წელი

                                                                                                                               12:00 საათი

სხდომას ესწრებოდა: ფრაქცია „ქართული ოცნება-მწვანეების“ თავმჯდომარე ზაზა 
წულაძე. 

ფრაქციის წევრები: ოთარ პატიეშვილი, ემზარ თევდორაძე.

ფრაქციის  თავმჯდომარემ,  ზაზა წულაძემ   სხდომას გააცნო დღის წესრიგის 
პროექტი:

1. „ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის ტერიტორიაზე ავტომანქანების 
პარკირების მარეგულირებელი ნორმების - ავტომანქანების პარკირების 
ადგილების განსაზღვრისა და ავტომანქანების პარკირების წესების დამტკიცების 
შესახებ“ ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2017 წლის 30 მაისის N14 
დადგენილებაში ცვლილების შეტანის თაობაზე“ ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის 
საკრებულოს დადგენილების პროექტის განხილვა.

/მომხსენებელი ზაზა წულაძე/

2. „გრიგოლეთისა და ყვავილნარის განაშენიანების გეგმის შემუშავების 
თაობაზე ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის მერისთვის თანხმობის მიცემის შესახებ“ 
ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს განკარგულების პროექტის 
განხილვა.

/მომხსენებელი  ზაზა წულაძე/

3. „ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის სუფსის ადმინისტრაციულ ერთეულში 
მდებარე მიწის ნაკვეთის   განაშენიანების დეტალური გეგმის შემუშავების  
თაობაზე ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის მერისთვის თანხმობის მიცემის შესახებ“ 
ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს განკარგულების პროექტის 
განხილვა.



/მომხსენებელი  ზაზა წულაძე/

     4. სხვადასხვა.

                                                  
ფრაქციის  თავმჯდომარემ,  ზაზა წულაძემ  კენჭი უყარა დღის წესრიგის პროექტს:
მომხრე 3,  წინააღმდეგი არცერთი.

დღის წესრიგის პირველი საკითხი–„ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის ტერიტორიაზე 
ავტომანქანების პარკირების მარეგულირებელი ნორმების - ავტომანქანების 
პარკირების ადგილების განსაზღვრისა და ავტომანქანების პარკირების წესების 
დამტკიცების შესახებ“ ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2017 წლის 30 
მაისის N14 დადგენილებაში ცვლილების შეტანის თაობაზე“ ლანჩხუთის 
მუნიციპალიტეტის საკრებულოს დადგენილების პროექტი სხდომას გააცნო 
ფრაქციის თავჯდომარემ ზაზა წულაძემ. მან განმარტა, რომ პროექტი მომზადებულია 
შეზღუდული შესაძლებლობის მქონე პირთა და ადაპტირებული სატრანსპორტო 
საშუალების პარკირების ადგილისათვის განსაზღვრული საცნობი ნიშნის ფორმის 
დამტკიცებისა და საცნობი ნიშნის ფორმის გაცემის პროცედურების სრულყოფის 
მიზნით. 

ფრაქციამ მიიღო გადაწყვეტილება: 
დადგენილების  პროექტი ფრაქციის წევრების მიერ მიღებულ იქნა შენიშვნების გარეშე.

ფრაქციის თავმჯდომარემ კახაბერ ასკურავამ კენჭი უყარა დადგენილების  პროექტს.

მომხრე 3, წინააღმდეგი არცერთი.

    დღის წესრიგის მეორე საკითხი- „გრიგოლეთისა და ყვავილნარის განაშენიანების 
გეგმის შემუშავების თაობაზე ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის მერისთვის 
თანხმობის მიცემის შესახებ“ ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 
განკარგულების პროექტი სხდომას გააცნო ფრაქციის თავმჯდომარემ ზაზა 
წულაძემ. მან განმარტა, რომ გრიგოლეთსა და ყვავილნარს  არ გააჩნია 
კანონმდებლობის შესაბამისად შემუშავებული და დამტკიცებული 
ქალაქთმშენებლობითი დაგეგმვის დოკუმენტაცია. კურორტის განვითარება 
ხდება არაგეგმიურად და უსისტემოდ, რაც ზღუდავს მნიშვნელოვანი ბუნებრივი 
რესურსების ეფექტიან გამოყენებას.   დაგეგმვის მიზანია სანიტარული დაცვის 
ზონებისა და შესაბამისი რეჟიმების დადგენა და მის საფუძველზე მდგრადი 
განვითარების პრინციპებზე დაფუძნებული, არსებული გამოწვევების შესაბამისი 
ქალაქთმშენებლობითი დოკუმენტაციის შემუშავება, სადაც გათვალისწინებული 
იქნება შემდეგი საკითხები: გეგმარებითი ერთეულის კვლევა,  გეგმარებითი 
ერთეულის განსაზღვრა, განვითარების სტრატეგია, გეგმის კონცეფციის 
შემადგენლობა, მათი შემუშავების გეგმა-გრაფიკი,  საჭიროების შემთხვევაში 



გარემოსდაცვითი შეფასების ანგარიში და სხვა დოკუმენტაციის მომზადება. 
ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის მერიის გადაწყვეტილება  გრიგოლეთისა და 
ყვავილნარის სანაპირო ზოლის განაშენიანების  გეგმის შემუშავების თაობაზე  
უნდა შეთანხმდეს საკრებულოსთან.

ფრაქციამ მიიღო გადაწყვეტილება: 
   განკარგულების პროექტი ფრაქციის წევრების მიერ მიღებულ იქნა შენიშვნების გარეშე.

ფრაქციის თავმჯდომარემ კახაბერ ასკურავამ კენჭი უყარა განკარგულების  პროექტს.

მომხრე 3, წინააღმდეგი არცერთი.

    დღის წესრიგის მესამე საკითხი-„ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის სუფსის 
ადმინისტრაციულ ერთეულში მდებარე მიწის ნაკვეთის   განაშენიანების 
დეტალური გეგმის შემუშავების  თაობაზე ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის 
მერისთვის თანხმობის მიცემის შესახებ“ ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის 
საკრებულოს განკარგულების პროექტი სხდომას გააცნო ფრაქციის თავმჯდომარემ 
ზაზა წულაძემ. მან განმარტა, რომ  ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის მერიას 
განცხადებით მომართა მოქალაქე მალხაზ ქამადაძემ, რომელიც აღნიშნავს, რომ 
თანასაკუთრებაში გააჩნია ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის სოფელ სუფსაში მიწის 
ნაკვეთი (ს/კ 27.15.46.111 ფართობი 5206 კვ.მ.) აღნიშნულ ტერიტორიაზე 
დაგეგმილი აქვს სასტუმრო კომპლექსის მშენებლობა და ტერიტორიის ამ 
მიმართულებით განვითარების მიზნით დაინტერესებული პირი შემოდის 
ინიციატივით განაშენიანების დეტალური გეგმის შემუშავების თაობაზე.   
საქართველოს სივრცის დაგეგმარების, არქიტექტურული და სამშენებლო 
საქმიანობის კოდექსის 43-ე მუხლის თანახმად თუ ტერიტორიისთვის 
გენერალური გეგმა არ არსებობს განაშენიანების დეტალური გეგმის შემუშავების 
თაობაზე შესაბამისი მუნიციპალიტეტის აღმასრულებელი ორგანოს 
გადაწყვეტილება უნდა შეთანხმდეს იმავე მუნიციპალიტეტის საკრებულოსთან. 
საქართველოს ორგანული კანონის „ადგილობრივი თვითმმართველობის 
კოდექსი“ 61–ე მუხლის მე–2 ნაწილისა და საქართველოს კანონის „საქართველოს 
სივრცის დაგეგმარების, არქიტექტურული და სამშენებლო საქმიანობის კოდექსი“ 
43-ე მუხლის მე-3 ნაწილის  შესაბამისად ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის მერს 
მიეცეს თანხმობა საქართველოს კანონმდებლობით დადგენილი წესით მიიღოს 
გადაწყვეტილება ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის სუფსის ადმინისტრაციულ 
ერთეულში მდებარე მიწის ნაკვეთის (ს/კ 27.15.46.111; 5203 კვ.მ. ) განაშენიანების 
დეტალური გეგმის შემუშავების თაობაზე.

ფრაქციამ მიიღო გადაწყვეტილება: 
განკარგულების პროექტი ფრაქციის წევრების მიერ მიღებულ იქნა შენიშვნების გარეშე.



ფრაქციის თავმჯდომარემ კახაბერ ასკურავამ კენჭი უყარა განკარგულების  პროექტს.

მომხრე 3, წინააღმდეგი არცერთი.

სხვადასხვა საკითხები: ზაზა წულაძემ აღნიშნა, რომ მოსაწესრიგებელია  ნიგოითის 
ადმინისტრაციულ ერთეულში (სოფ. ქვიანში და სოფ. ჩოლობარგში) რკინიგზის 
სადგურის მგზავრთა მოსაცდელი დარბაზები.
საკრებულოს წევრმა ემზარ თევდორაძემ აღნიშნა, რომ შუხუთი-აცანა-მამათი-ძიმითის 
და ლესა-ჯურუყვეთი-ნინოშვილის გზის სავალი ნაწილი არის გასაწმენდი. ფრაქციის 
წევრების ინიციატივაა აღნიშნული გზების მიმდებარე ტეროტორიაზე  მოხდეს მწვანე 
ნარგავების დარგვა.

ამით ფრაქციამ მუშაობა დაასრულა.

ზაზა წულაძე

ფრაქციის თავმჯდომარე
ფრაქცია ,,ქართული ოცნება-მწვანეები"



 


